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VERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD VAN 26 NOVEMBER 2020 
 
Aanwezig: Jordi Boulet, voorzitter 

Werner Raskin, burgemeester 
Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, schepenen 
Alfons Capiot, Serge Voncken, Michel Vanroy, Carine Moors, Wim Hellinx, Wendy Bollen, 
Rudi Coenegrachts, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Heidi Berx, Liesbeth Werelds, Marc 
Bamps, Stanny Crommen, Eddy Vandecaetsbeek, Jasper Goffin, raadsleden 
Geert Rouffa, algemeen directeur 
 

 
Vanaf punt 1 is raadslid Wendy Bollen verontschuldigd. 
Vanaf punt 3 is raadslid Wendy Bollen aanwezig. 
 
De vergadering wordt geopend om 20u05 
 
In openbare vergadering 
 
1 Financiën (gemeente) - Belasting op verwaarloosde woningen en gebouwen - Aanpassing van het 

besluit van 28 november 2019 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt het belastingreglement op verwaarloosde woningen en gebouwen unaniem goed. 
 
Het reglement van 28 november 2019 houdende de belasting op verwaarloosde woningen en gebouwen wordt in 
overeenstemming gebracht met de gewijzigde wetgeving betreffende het invorderen van fiscale geschillen. 
 
 
2 Financiën (gemeente) - Belasting op de leegstand van woningen en gebouwen - Aanpassing van het 

besluit van 26 oktober 2019 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt het belastingreglement op leegstand van woningen en gebouwen unaniem goed. 
 
Omwille van de overheidsmaatregelen om de verspreiding van het coronavirus tegen te gaan, was het voor veel 
belastingplichtigen niet mogelijk om te vermijden dat zij belastbaar zouden worden of blijven. Om die reden 
beslist de gemeenteraad om de belasting op leegstaande woningen en gebouwen op te schorten voor het jaar 
2020 en pas opnieuw toe te passen voor de jaren 2021 tot en met 2025. 
 
Burgemeester Werner Raskin licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek geeft aan dat de fractie Wij Hoeselt het goed vindt dat het bestuur ervoor zorgt 
dat er zo weinig mogelijk woningen leeg staan in de gemeente Hoeselt. Dit gaat verkrotting tegen en het draagt 
bij tot de woongelegenheid. Het is ook een goed initiatief om mensen in deze tijden niet te zwaar te belasten. Wij 
Hoeselt zou evenwel graag weten over hoeveel woningen in Hoeselt dit gaat en hoeveel deze maatregel de 
gemeente kost. Is daar een zicht op? 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat raadslid Eddy Vandecaetsbeek daarvoor best langs kan gaan bij de 
dienst Omgeving. Indien deze vraag voorafgaand aan de gemeenteraad was gesteld dan kon er nu juist op 
geantwoord worden. Het is de dienst Omgeving zelf die de lijst van leegstaande woningen opmaakt en het 
schepencollege volgt hun voorstel. De dienst Omgeving bepaalt dus en niet de politici. De dienst Omgeving zal 
dan ook een duidelijk antwoord kunnen geven om welk bedrag het gaat. Dit is immers ook afhankelijk van het 
betreffend dienstjaar. Soms is het 25.000,00 EUR, soms is het 5.000,00 EUR, soms is het niets. Dit hangt af van de 
situatie dat jaar. Maar het zal al snel gaan om 10.000,00 EUR tot 15.000,00 EUR per jaar. 
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Raadslid Wendy Bollen is aanwezig. 
 
3 Omgeving - Convenant 2021 tussen de gemeente Hoeselt en Limburg.net inzake afvalbeheer, -

verwijdering en -verwerking - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de convenant 2021 tussen de gemeente Hoeselt en Limburg.net inzake afvalbeheer, -
verwijdering en -verwerking goed met 13 stemmen voor (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, 
Johan Schoefs, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth 
Werelds en Stanny Crommen), 0 stemmen tegen en 8 onthoudingen (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, 
Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin). 
 
De convenant is erop gericht om de inzameling en verwerking van huishoudelijke afvalstoffen in de gemeenten 
binnen het werkgebied van Limburg.net zo veel mogelijk op elkaar af te stemmen en op de meest efficiënte wijze 
te laten verlopen. De convenant omvat naast praktische afspraken ook de financiële bepalingen betreffende het 
systeem van ‘directe inning’. 
 
Schepen Bert Vertessen licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Serge Voncken geeft aan dat de fractie Best Groen zich bij dit agendapunt en bij het volgende 
agendapunt zal onthouden. Zij zijn niet tegen de convenant met Limburg.net op zich, maar - zoals al herhaaldelijk 
aangegeven en algemeen bekend - is Best Groen het niet eens met het feit dat het gemeentebestuur enerzijds 
een forfaitaire dienstenbelasting int en anderzijds de inwoners daarnaast ook nog deze forfaitaire bijdrage laat 
betalen. Of je nu alleen woont of met een heel gezin, iedereen betaalt toch nog een behoorlijk bedrag bij. En daar 
krijgt men dan bovendien eigenlijk ook nog te veel huisvuilzakken voor. Daarmee wordt het principe 'De vervuiler 
betaalt' voor een stuk onderuit gehaald. Raadslid Serge Voncken vindt het jammer dat het gemeentebestuur daar 
niet harder op hamert bij Limburg.net. 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat het schepencollege dit al vaak heeft aangekaart bij Limburg.net via 
raadslid Liesbeth Werelds, de gemeentelijk afgevaardigde, en dat hij raadslid Serge Voncken daar ook voor een 
groot gedeelte in kan volgen. Maar als je deel uitmaakt van een intercommunale dan heb je als kleine gemeente 
bijna geen inbreng. Het zijn een 3- à 4-tal grote gemeenten die de knoop doorhakken en de rest moet volgen. De 
gemeente Hoeselt kan geen afwijking vragen op de afspraken in de convenant. Zij moet volgen wat Limburg.net 
voorstelt. 
 
Raadslid Serge Voncken antwoordt dat het hem plezier doet dat burgemeester Werner Raskin hem nu wel kan 
volgen, want de vorige keren dat hij opmerkte dat er te veel huisvuilzakken verplicht worden verkocht aan de 
mensen was het standpunt van de meerderheid dat dat niet te veel was, dat dat moest blijven en dat zij dat 
steunden. Raadslid Serge Voncken geeft aan dat hij destijds aan raadslid Liesbeth Werelds heeft gevraagd om zijn 
standpunt om minder huisvuilzakken toe te wijzen te verdedigen, maar dat was niet bespreekbaar.  
 
Burgemeester Werner Raskin benadrukt dat toen de intercommunale Limburg.net werd gevolgd. Het 
gemeentebestuur kan niet anders. Het mag niet afwijken en iets anders doen in Hoeselt. 
 
Raadslid Liesbeth Werelds vult aan dat zij raadslid Serge Voncken hierin tegemoet wil komen. Het quotum aan 
gratis of inbegrepen huisvuilzakken ligt wel degelijk ter discussie bij Limburg.net en dit zowel voor kleinere als 
grotere gemeenten. Ook stad Genk bijvoorbeeld heeft hier zijn bedenkingen bij. Er is echter overeengekomen om 
bij de start van het nieuwe systeem 'Optimo' ook het quotum te herbekijken. Dit wordt verwacht begin 2022. 
Intussen wordt dit druk bediscussieerd.  
 
Raadslid Serge Voncken herhaalt dat de fractie Best Groen zich zal onthouden bij deze agendapunten om op die 
manier een signaal te geven. 
 
 
4 Financiën (gemeente) - Reglement betreffende de belasting voor het inzamelen en verwerken van 
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huishoudelijke afvalstoffen - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt het reglement betreffende de belasting voor het inzamelen en verwerken van 
huishoudelijke afvalstoffen goed met 13 stemmen voor (Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, 
Johan Schoefs, Linda Verjans, Michel Vanroy, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Heidi Berx, Liesbeth 
Werelds en Stanny Crommen), 0 stemmen tegen en 8 onthoudingen (Fons Capiot, Serge Voncken, Carine Moors, 
Christiaan Hex, Mieke Claesen, Marc Bamps, Eddy Vandecaetsbeek en Jasper Goffin). 
 
In uitvoering van de goedgekeurde convenant tussen de gemeente Hoeselt en Limburg.net inzake afvalbeheer, 
afvalverwijdering en afvalverwerking, wordt vanaf 1 januari 2021 een belasting geheven voor het inzamelen en 
verwerken van huishoudelijke afvalstoffen voor het aanslagjaar 2021. De tarieven worden niet gewijzigd. Het 
belastingreglement wordt in overeenstemming gebracht met de gewijzigde wetgeving betreffende het 
invorderen van fiscale geschillen. 
 
 
5 Financiën (gemeente) - Gemeentelijke dotatie aan de politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst (boekjaar 2021) 

- Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt een dotatie van 609.824,00 EUR aan politiezone Bilzen-Hoeselt-Riemst unaniem goed. 
 
 
6 Financiën (gemeente) - Gemeentelijke dotatie aan de hulpverleningszone Oost-Limburg (boekjaar 2021) 

- Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt een dotatie van 362.013,00 EUR aan Brandweerzone Oost-Limburg (BWOL) unaniem 
goed. 
 
 
7 Financiën (gemeente) - Verdeling corona-noodfonds - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de opname van bijkomende financiering voor de vzw GC Ter Kommen, de vzw 
Sportcentrum Ter Kommen en de jeugdverenigingen + de vzw Jeugdhuis X - respectievelijk 50.000,00 EUR, 
50.000,00 EUR en 21.464,95 EUR - in het meerjarenplan 2020-2025 unaniem goed. 
 
Omdat de coronacrisis de sectoren cultuur, jeugd en sport zwaar treft, besliste de Vlaamse regering de lokale 
besturen te helpen die sectoren bij te staan en eenmalig 87,3 miljoen EUR ter beschikking te stellen. De gemeente 
Hoeselt heeft uit dit Vlaams noodfonds 121.464,95 EUR ontvangen. Deze middelen zijn niet geoormerkt, de 
besteding ervan moet niet worden verantwoord en de besturen hoeven er niet over te rapporteren. 
 
De verdeling van de toelagen aan de cultuur- , de sport- en de jeugdverenigingen zal gebeuren door de 
respectievelijke vzw's (sport en cultuur) en het gemeentebestuur (jeugd) in de loop van dienstjaar 2021. 
 
Burgemeester Werner Raskin en schepenen Yves Croux en Johan Schoefs lichten het agendapunt toe. 
 
Raadslid Fons Capiot geeft aan geen opmerkingen te hebben bij de verdeling van de gelden of hoe dit 
georganiseerd wordt. Hij wil enkel vragen de mogelijkheid te onderzoeken om bepaalde verenigingen eerder 
financieel te ondersteunen. Het gaat dan meer bepaald om de mensen van de voetbal die raadslid Fons Capiot 
hebben aangesproken. Zij zitten met vaste kosten van onderhoud en dergelijke, maar hebben momenteel geen 
inkomsten. Dat is een andere situatie dan bijvoorbeeld de sportverenigingen die in de sporthal sporten. De 
uitbetaling van gelden is voorzien in dienstjaar 2021, maar deze vereniging heeft deze gelden nu reeds nodig. 
 
Schepen Johan Schoefs zal voorstellen aan de vzw Sportcentrum Ter Kommen om de gelden nu reeds voor te 
schieten net zoals dat ook werd geregeld voor de treinclub via de vzw GC Ter Kommen. Hij zal het voorleggen. Dit 
is geen probleem. 
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8 Financiën (gemeente) - Aanvraag huurvrijstelling cafetaria Ter Kommen - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent unaniem goedkeuring voor een (bijkomende) huurvrijstelling van 1 maand huur ten 
bedrage van 1.720,05 EUR met betrekking tot de concessie op het cafetaria op de site Ter Kommen. 
 
In zitting van 30 april 2020 keurde de gemeenteraad een huurvrijstelling van 1 maand goed voor de huur van de 
concessie op het cafetaria op de site Ter Kommen ten bedrage van 1.720,05 EUR. In zitting van 25 juni 2020 
keurde de gemeenteraad een bijkomende huurvrijstelling van 1 maand goed voor de huur van de concessie op 
het cafetaria op de site Ter Kommen ten bedrage van 1.720,05 EUR. 
 
In zijn schrijven van 26 oktober 2020 vraagt dhr. D. Driesen, uitbater van het cafetaria op de site Ter Kommen, 
opnieuw om 1 maand bijkomende huurvrijstelling naar aanleiding van de maatregelen van de federale overheid 
ter bestrijding van het coronavirus. 
 
 
9 Personeelszaken - Verlofregeling 2021 - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de voorgestelde verlofregeling van het personeel voor kalenderjaar 2021, opgemaakt 
conform de bepalingen in de rechtspositieregeling, unaniem goed. 
 
In 2021 zijn er 5 feestdagen die op een zaterdag of zondag vallen. Zaterdag 1 mei 2021 (Dag van de Arbeid), 
zaterdag 25 december 2021 (Kerstmis) en zondag 26 december 2021 (Tweede Kerstdag) worden collectief ingezet 
als brugdag op vrijdag 14 mei 2021, vrijdag 24 december 2021 en vrijdag 31 december 2021 naar aanleiding van 
respectievelijk O.L.H.-Hemelvaart, Kerstmis en Nieuwjaar. De overgebleven feestdagen (Feest van de Vlaamse 
Gemeenschap en O.L.V.-Hemelvaart) die in het weekend vallen, zullen toegevoegd worden aan het jaarlijks verlof 
en zijn bijgevolg vrij op te nemen. 
 
 
10 Omgeving - Gratis grondafstand aan de gemeente Hoeselt van een perceel t.h.v. de Nederstraat 4 - 

Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de gratis grondafstand aan de gemeente Hoeselt van een deel van perceel Hoeselt, 1ste 
afdeling sectie C 285 k (5 m²) en een perceel Hoeselt, 1ste afdeling sectie C 285 l (9 m²) t.h.v. de Nederstraat 4 
unaniem goed. 
 
Door dhr. P. Timmermans werd op 22 juli 2020 een omgevingsvergunning aangevraagd voor het verkavelen van 
een perceel in één lot voor open bebouwing t.h.v. de Nederstraat 4. Aangezien het voetpad ter plaatse te smal is, 
wordt om veiligheidsredenen een deel van het perceel afgestaan aan de gemeente Hoeselt om toe te voegen aan 
het openbaar domein. 
 
 
11 Omgeving - Reglement geldigheidsduur conformiteitsattest - Aanpassing besluit van 20 februari 2020 - 

Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de geldigheidsduur van het conformiteitsattest unaniem goed als volgt: 
- 5 jaar: indien er in het technisch verslag in de categorie I “klein gebrek” 3 of meer kleine gebreken worden 

vastgesteld;  
- 10 jaar voor alle andere woningen. 
 
Het conformiteitsattest is een document dat attesteert dat een bepaalde woning aan de minimale normen inzake 
veiligheid en kwaliteit voldoet zoals vastgelegd in de Vlaamse Wooncode en het bijhorend uitvoeringsbesluit. Het 
attest wordt afgeleverd door de burgemeester nadat een woningcontroleur de conformiteit aan deze minimale 
normen vaststelt. Standaard is de geldigheidsduur van het conformiteitsattest 10 jaar, maar de gemeenten 
kunnen deze geldigheidsduur inkorten om woningen, die wel conform zijn, maar op de rand zitten van een 
ongeschiktheid/onbewoonbaarheid, korter op te volgen en de eigenaar te bewegen om extra inspanningen te 
leveren om de woning te verbeteren. 
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12 Omgeving - Meerjarenbeleidsplan, samenwerkingsovereenkomst en begroting IOED Oost voor de 

periode 2021-2026 - Kennisgeving 
 
Het meerjarenbeleidsplan van de Intergemeentelijke Onroerenderfgoeddienst (IOED) Oost voor de periode 2021-
2026 werd goedgekeurd door het Agentschap Onroerend Erfgoed (AOE). Een nieuwe subsidieovereenkomst met 
het Agentschap Onroerend Erfgoed voor de periode 2021-2026 werd ondertekend. In navolging van de beslissing 
van de aangesloten gemeenten om 2 medewerkers voltijds in te zetten voor IOED Oost en mevr. G. Kaszas aan te 
werven als erfgoedconsulent ondergronds erfgoed werd een geactualiseerde meerjarenbegroting opgemaakt. 
 
De gemeenteraad neemt kennis van het meerjarenbeleidsplan, de samenwerkingsovereenkomst en de 
meerjarenbegroting van de Intergemeentelijke Onroerenderfgoeddienst (IOED) Oost. 
 
 
13 Overheidsopdrachten - Aanstelling ontwerper openbare infrastructuur 'Sportpark' - Lastvoorwaarden 

en gunningswijze - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad verleent goedkeuring voor het opstarten van overheidsopdracht nr. 2020-058 inzake het 
aanstellen van een ontwerper voor de realisatie van de openbare infrastructuur 'Sportpark' met 19 stemmen voor 
(Jordi Boulet, Werner Raskin, Bert Vertessen, Yves Croux, Johan Schoefs, Linda Verjans, Serge Voncken, Michel 
Vanroy, Carine Moors, Wim Hellinx, Wendy Bollen, Rudi Coenegrachts, Christiaan Hex, Mieke Claesen, Heidi Berx, 
Liesbeth Werelds, Marc Bamps, Stanny Crommen en Jasper Goffin), 2 stemmen tegen (Fons Capiot en Eddy 
Vandecaetsbeek) en 0 onthoudingen. Het betreft de aanstelling van een ontwerper (incl. opvolging der werken) 
voor de aanleg van o.a. wegenis, parking, enz. 
 
Deze opdracht zal aanbesteed worden overeenkomstig een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 
bekendmaking. De kostprijs wordt geraamd op 80.000,00 EUR incl. btw. 
 
Schepen Johan Schoefs licht het agendapunt toe. 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek geeft aan dat het bestuur nu al verschillende jaren bezig is met de realisatie van 
een sportpark. Er is geweten dat er waarschijnlijk gaat gevoetbald worden, dat er gaat getennist worden en dat er 
waarschijnlijk een multifunctionele hal komt. Maar de fractie Wij Hoeselt stelt zich toch wel wat vragen. Om 
hoeveel terreinen/pleinen gaat het? Welke andere sporten? Wie gaat er terecht kunnen? Is er overlast voor de 
buurt? Wie betaalt de infrastructuur? Als de gemeente dit doet, met welke middelen? Wie gaat het uitbaten? 
Wat gaat het de gemeente Hoeselt kosten? Of wat gaat het eventueel opbrengen? Wordt er extra personeel 
aangeworven? Kan het gemeentebestuur dit wel aan? 
 
Raadslid Eddy Vandecaetsbeek deelt mee dat zolang er geen concreet plan en dito kosten- en opbrengstenplaatje 
op tafel ligt de fractie Wij Hoeselt de punten betreffende de aanleg van een sportpark helaas niet zal goedkeuren. 
Hij vraagt de stemming over dit agendapunt. 
 
Raadslid Jasper Goffin geeft aan dat hij een paar technische bemerkingen heeft op het bestek. Hij merkt dat het 
bestek gebaseerd is op de rioleringsprojecten die de gemeente Hoeselt samen met Fluvius doet. Er staan enkele 
technische zaken in die volgens hem aangepast moeten worden. Hij stelt voor dat hij deze bemerkingen oplijst en 
per mail aan de bevoegde schepen bezorgt zodat dit intern nog kan worden nagekeken. 
 
Schepen Johan Schoefs kan zich hierin vinden en zegt dat hij dit apprecieert. 
 
 
14 Secretariaat (gemeente) - Contract tussen de Kruispuntbank en de gemeente Hoeselt - Kennisgeving 
 
De gemeenteraad neemt kennis van de overeenkomst tussen de Kruispuntbank van de Sociale Zekerheid en de 
gemeente Hoeselt. De gegevens van de Kruispuntbank zijn nodig voor het toekennen van consumptiebonnen in 
het kader van het besluit van de Vlaamse regering van 10 juli 2020 m.b.t. een subsidie aan de Vlaamse 



  Verslag GR 26/11/2020  6/8 

gemeenten, OCMW's en de Vlaamse Gemeenschapscommissie ter ondersteuning van het consumptiebudget voor 
kwetsbare doelgroepen. 
 
 
15 Secretariaat (gemeente) - Intercommunale vereniging voor hulp aan Gehandicapten in Limburg (IGL) - 

Agenda algemene vergadering van 10 december 2020 en bepaling mandaat gemeentelijke 
afgevaardigde - Goedkeuring 

 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van de Intercommunale vereniging voor hulp 
aan Gehandicapten in Limburg op 10 december 2020 unaniem goed. 
 
Van de afgevaardigden, Rudi Coenegrachts (titularis) en Johan Schoefs (plaatsvervanger), die de gemeente 
Hoeselt op deze vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen 
als de gemeenteraad. 
 
 
16 Secretariaat (gemeente) - Limburg.net - Agenda algemene vergadering van 16 december 2020 en 

bepaling mandaat gemeentelijke afgevaardigde - Goedkeuring 
 
De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering van Opdrachthoudende Vereniging Limburg.net 
op 16 december 2020 unaniem goed. 
 
Van de afgevaardigden, Heidi Berx (titularis) en Michel Vanroy (plaatsvervanger), die de gemeente Hoeselt op 
deze vergadering zullen vertegenwoordigen, wordt verwacht dat zij eenzelfde stemgedrag aannemen als de 
gemeenteraad. 
 
 
17 Secretariaat (gemeente) - Mandaten raadsleden 2020 - Kennisgeving 
 
Artikel 8 van de deontologische code voor lokale mandatarissen, goedgekeurd door de gemeenteraad op 24 
oktober 2019, vermeldt dat ter bevordering van de transparantie en om schijn van partijdigheid te voorkomen, 
een lokale mandataris aan de algemeen directeur meldt welke betaalde en onbetaalde mandaten hij/zij vervult 
naast het politiek mandaat bij het lokaal bestuur. De algemeen directeur informeert de raadsleden jaarlijks 
hierover. 
 
De gemeenteraad neemt derhalve kennis van het bijgevoegd overzicht van mandaten opgesteld op basis van de 
inzendingen. 
 
 
18 Secretariaat (gemeente) - Bekrachtiging burgemeestersbesluit tot het organiseren van de OCMW- en 

gemeenteraad van 29 oktober 2020 via videoconferentie - Goedkeuring 
 
Op vraag van burgemeester Werner Raskin bekrachtigt de gemeenteraad het burgemeestersbesluit van 27 
oktober 2020 waarin werd beslist om de zitting van de gemeenteraad van 29 oktober 2020 op digitale wijze te 
organiseren. De digitale vergadering is openbaar en kan via audiovisuele livestream door publiek en pers gevolgd 
worden. 
 
 
19 Secretariaat (gemeente) - Notulen en zittingsverslag gemeenteraad van 29 oktober 2020 - Goedkeuring 
 
De notulen en het zittingsverslag van de vergadering van de gemeenteraad van 29 oktober 2020, opgemaakt 
onder verantwoordelijkheid van de algemeen directeur, worden unaniem goedgekeurd. 
 
 
Bijkomende punten: 
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20 Secretariaat (gemeente) - Gemeentelijk onderwijs. Leerkracht Islam - Kennisgeving 
 
Raadslid Fons Capiot heeft in toepassing van artikel 21 van het decreet lokaal bestuur van de mogelijkheid gebruik 
gemaakt om namens de fractie Wij Hoeselt een punt toe te voegen aan de agenda van de gemeenteraad van 26 
november 2020. Meer bepaald wenst hij het volgende punt behandeld te zien: 
 
Gemeentelijk onderwijs. Leerkracht Islam 
 
Hoe gebeurt de aanwerving van de leerkracht Islam? Welk diploma is vereist? 
 
De fractie Wij Hoeselt vraagt hierop een antwoord van de schepen van onderwijs. 
 
Raadslid Fons Capiot licht het agendapunt toe. 
 
Schepen Linda Verjans antwoordt dat wanneer er ouders zijn die een erkende godsdienst aanvragen dit gemeld 
wordt aan de desbetreffende inspecteur. Het is de inspecteur die instaat voor de aanwerving en niet de school 
zelf. 
 
Raadslid Fons Capiot vraagt welk diploma een leerkracht islam moet hebben. 
 
Schepen Linda Verjans verduidelijkt dat deze leerkracht geen diploma moet hebben, maar wel een mandaat. Het 
onderwijzen van een godsdienst is niet gekoppeld aan een diploma. De leermeesters moeten over een mandaat 
beschikken. Vandaar dat het de desbetreffende inspecteur is die de godsdienstleerkracht voordraagt. En die 
worden voor islam gewoonlijk voorgedragen door een imam. 
 
Raadslid Fons Capiot merkt op dat de gemeente Hoeselt - zoals alle gemeenten - een lokaal integraal 
veiligheidscomité (LIVC) heeft. Dat is opgericht in 2016 en daar zit ook de directeur van de gemeenteschool in 
samen met de burgemeester. Voor de aanwerving van een islamleerkracht is het nodig dat dit comité samen 
komt. Raadslid Fons Capiot heeft navraag gedaan en kwam tot de vaststelling dat dit in 2016 niet één keer is 
samen gekomen. Hoe is dan de screening gebeurd? 
 
Burgemeester Werner Raskin antwoordt dat het LIVC in 2016 nog niet bestond en toen dus ook niet is 
samengekomen. In alle jaren daarna is dit wel gebeurd en is het LIVC zelfs aangevuld met een afgevaardigde van 
de politie, met de jeugdconsulent, met een afgevaardigde van het secundair onderwijs, etc. Iedereen kan daar 
melding doen van een onderwerp dat hij of zij wil bespreken. Ook raadslid Eddy Vandecaetsbeek heeft - vanuit 
zijn toenmalige job - daar nog deel van uit gemaakt. Het LIVC komt samen als er zich iets belangrijks voordoet. 
Burgemeester Werner Raskin geeft aan te willen navragen of dergelijke screening gebeurd is in Bilzen of een 
andere gemeente waar men deze godsdienstleraar heeft aangenomen. Het LIVC komt sowieso op regelmatige 
basis samen. Van zodra de directeur van een school of een ambtenaar iets meldt, wordt het LIVC dringend en 
dadelijk samen geroepen. Betreffende leerkracht zal allicht al dikwijls gescreend zijn. Hij geeft immers niet alleen 
les in Hoeselt. In de veiligheidscomités van de andere gemeenten waar deze man werkt, zal hij ook aan de orde 
geweest zijn. En tot nu toe heeft het gemeentebestuur geen informatie ontvangen waaruit zou blijken dat er aan 
die man iets zou schelen. Misschien dat raadslid Fons Capiot denkt dat deze man radicaal is of zo... Daar heeft 
burgemeester Werner Raskin alleszins geen kennis van. Hij heeft hier niets van gehoord, maar zal eventueel 
navraag doen bij de andere gemeenten waar hij is gescreend. Op een volgend comité kan dit besproken worden. 
Maar er moet van een mug geen olifant gemaakt worden. 
 
Raadslid Fons Capiot benadrukt dat hij van een mug helemaal geen olifant maakt. Hij stelt vast dat burgemeester 
Werner Raskin zelfs niet weet dat het een vrouw is die les geeft in de gemeenteschool en geen man. Hij vindt dit 
toch wel heel straf. In welke taal geeft die mevrouw les? Is dat Turks? Is dat Arabisch? Is dat Nederlands? Mogen 
er ook meisjes die les volgen? Hij vindt dit belangrijk. En raadslid Fons Capiot wil ook weten wat er onderwezen 
wordt. Dat lijkt hem heel normaal. Het gemeentebestuur is toch baas van deze school. Zo komt men hier vertellen 
dat die leerkracht ook in andere scholen les geeft. Waar dan? Waar geeft die nog les? Raadslid Fons Capiot denkt 
dat het bestuur dit niet weet. Net zoals er niet geantwoord kon worden op de vraag bij agendapunt 2 over de 
leegstandsbelasting die kwijt gescholden moet worden. Gaat dit over 1.000,00 EUR of over 500.000,00 EUR? Men 
weet het niet. Telkenmale er een serieuze vraag gesteld wordt, weet men het niet. 
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Schepen Linda Verjans herhaalt dat de gemeenteschool verplicht is om in te gaan op iedere vraag naar een 
erkende godsdienst. Er zijn trouwens nog 6 andere erkende godsdiensten. Momenteel is er één kind dat 2 uur per 
week islamitische godsdienst volgt. En deze lessen worden inderdaad gegeven door een vrouw. Zij geeft ook nog 
les in andere scholen en sowieso ook binnen de eigen scholengemeenschap in de school van Mal (Tongeren) en 
die van Herderen (Riemst). 
 
Raadslid Fons Capiot geeft aan dat de islam evenmin bestaat als het christendom. Je werft geen leerkracht 
christendom aan. Je hebt ofwel katholieke godsdienst, of jehova, of orthodoxe, of protestantse, of evangelische 
kerk. En bij de islam is dat ook zo. Hij zou dan ook willen weten of het soennitisch is, of sjiiittisch, of salafistisch, of 
vanwege Erdogan z'n school. Hij zou willen weten over wat daar les wordt gegeven. En het bestuur weet dit niet. 
Het gemeentebestuur is bevoegd voor onderwijs, maar weet niet wat in de gemeenteschool onderwezen wordt. 
Wordt de evolutietheorie daar nog onderricht? Dat weet men blijkbaar ook niet. 
 
Schepen Linda Verjans benadrukt dat ze alles heeft uitgelegd en op alles duidelijk heeft geantwoord. 
 
Raadslid Fons Capiot zegt dat ze van toeten of blazen weet en dat dat levensgevaarlijk is. 
 
Burgemeester Werner Raskin meent dat raadslid Fons Capiot weer hetzelfde spelletje speelt en dat hij dit moe 
aan het worden is. Dat is alles wat hij nog wil zeggen hierover. Hij is hem zo gewend. 
 
Raadslid Fons Capiot stelt enkel vast dat de burgemeester en schepen op niks kunnen antwoorden. 
 
Schepen Linda Verjans benadrukt nogmaals dat ze duidelijk geantwoord heeft op de 2 vragen die raadslid Fons 
Capiot gesteld heeft en dat ze nog extra uitleg heeft gegeven. Zij meent dat dit volstaat. 
 
 
De zitting wordt voor gesloten verklaard om 20u50. 


